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ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   19/2024

ΑΠΟΦΑΣΗ   228/2024

Στην Καλαμάτα σήμερα την 13η Μαΐου 2024, ημέρα Δευτέρα και ώρα 11:00 π.μ., συνέρχεται 
στην 19η/2024 συνεδρίαση η Δημοτική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, που 
πραγματοποιείται στην αίθουσα συνεδριάσεων, στο Δημοτικό  Κατάστημα  της  οδού Αθηνών 
99  (ισόγειο  Α’ κτιρίου),  μετά  την υπ’  αριθμ.  πρωτ.  42937/9-5-2024   πρόσκληση  του  κ. 
Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο. 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση ο κ. Βασιλόπουλος Αθανάσιος, Δήμαρχος Καλαμάτας, 
Πρόεδρος της Δημοτικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη του Σώματος οι κ.κ. 1) 
Καραγιάννης Ανδρέας, 2) Κουμάντου Παναγιώτα (Πιπίνα), 3) Μαρινάκης Σαράντος, 4) 
Τζαμουράνης Σπυρίδων, 5) Φάβας Γεώργιος και 6) Χανδρινός Σπυρίδων.

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Κουτραφούρης 
Βασίλειος και 2) Οικονομάκος Δημήτριος. 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται το αναπληρωματικό μέλος της Δημοτικής Επιτροπής κ. 
Σκοπετέας Αναστάσιος, αναπληρώνοντας τον κ. Κουτραφούρη Βασίλειο. 

Επίσης στη συνεδρίαση κλήθηκαν οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων 
Καλαμάτας κ. Λύρας Παναγιώτης και Σπερχογείας κ. Περρωτής Παναγιώτης, επειδή στην 
ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που αφορούν στις εν λόγω Δημοτικές Κοινότητες, οι 
οποίοι δεν παραβρίσκονται.

Στη  συνεδρίαση  παραβρίσκεται  επίσης ο δημοτικός σύμβουλος κ. Περρωτής Ιάκωβος.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.  
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
με τίτλο:

Αναμόρφωση προϋπολογισμού, οικον. έτους 2024, Δήμου Καλαμάτας. 

Στα μέλη της Δημοτικής Επιτροπής, προς ενημέρωση, είχαν σταλεί η υπ’ αριθμ. πρωτ. 
43068/10-5-2024 εισήγηση του Τμήματος Λογιστηρίου & Μισθοδοσίας της Διεύθυνσης 
Οικονομικών και η ορθή επανάληψή της με αριθμ. πρωτ. 43124/10-5-2024, μαζί με τις 
σχετικές προτάσεις υπηρεσιών του Δήμου, που έχουν αναλυτικά ως εξής:

• η υπ’ αριθμ. πρωτ. 43068/10-5-2024 εισήγηση

ΘΕΜΑ : Εισήγηση για την  αναμόρφωση του Δημοτικού Προϋπολογισμού  Οικονομικού Έτους 
2024.

Σας αποστέλλουμε απόσπασμα που περιλαμβάνει τις εισηγήσεις των Διευθύνσεων του Δήμου 
για την 4η τροποποίηση του Προϋπολογισμού Οικ. Έτους 2024.

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ
ΚΑΙ ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ

Η ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ 
& ΘΕΜΑΤΩΝ ΝΟΜΙΚΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ

ΠΙΠΙΝΑ  ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ

• η υπ’ αριθμ. πρωτ. 43124/10-5-2024 (ορθή επανάληψη) εισήγηση

ΘΕΜΑ : Εισήγηση για την  Ορθή επανάληψη αναμόρφωσης του Δημοτικού Προϋπολογισμού  
Οικονομικού Έτους 2024.

Σας αποστέλλουμε απόσπασμα που περιλαμβάνει τις εισηγήσεις των Διευθύνσεων του Δήμου 
για την 4η τροποποίηση του Προϋπολογισμού Οικ. Έτους 2024.

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ
ΚΑΙ ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ

Η ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ 
& ΘΕΜΑΤΩΝ ΝΟΜΙΚΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ

ΠΙΠΙΝΑ  ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ

Με το τελικό απόσπασμα της αναμόρφωσης του δημοτικού προϋπολογισμού, να έχει ως 
εξής:

ΚΑΕ Περιγραφή
Αρχικός 

Προϋπολογισ
μός

Τελευταίος 
Διαμορφωμέ 

νος 
Προϋπολογι 

σμός

Ποσό 
Αναμόρφω 

σης

Διαμορφωμέ 
νος 

Προϋπολογι 
σμός (μετά την 
αναμόρφωση)

Αιτιολογία

1 ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΣΟΔΑ 20169397,88 22532897,38 198557,64 22731455,02  

12

ΕΚΤΑΚΤΕΣ ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ ΓΙΑ 
ΚΑΛΥΨΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΩΝ 
ΔΑΠΑΝΩΝ 760000 838356,91 198557,64 1036914,55  
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121
Επιχορηγήσεις για κάλυψη 
λειτουργικών δαπανών 760000 838356,91 198557,64 1036914,55  

1219 Λοιπές Επιχορηγήσεις 0 0 198557,64 198557,64  

1219.17

Κάλυψη δαπανών παροχής 
υπηρεσιών ναυαγοσωστικής 
κάλυψης σε οργανωμένες και 
μη παραλίες. 0 0 198557,64 198557,64 ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΗ 

4

ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΥΠΕΡ ΤΟΥ 
ΔΗΜΟΣΙΟΥ ΚΑΙ ΤΡΙΤΩΝ ΚΑΙ 
ΕΠΙΣΤΡΟΦΕΣ ΧΡΗΜΑΤΩΝ 10352080,87 10352080,87 241100 10593180,87  

43

ΕΣΟΔΑ ΠΡΟΣ ΑΠΟΔΟΣΗ ΣΕ 
ΤΡΙΤΟΥΣ (ΝΟΜΙΚΑ Η΄ ΦΥΣΙΚΑ 
ΠΡΟΣΩΠΑ) 1063412 1063412 241100 1304512  

431
ΕΣΟΔΑ ΠΡΟΣ ΑΠΟΔΟΣΗ ΣΕ 
ΤΡΙΤΟΥΣ 1063412 1063412 241100 1304512  

4313
Επιχορήγηση από ΟΑΕΔ για 
μακροχρόνια ανέργους 350000 350000 241100 591100 ΟΑΕΔ

00.6031.03
Τακτικές αποδοχές ειδικών 
συμβούλων & συνεργατών 18132 38132 10000 48132 ΔΠ

00.6053.01

Εργοδοτικές εισφορές υπέρ 
Κλάδου Επικουρικής 
Ασφάλισης Δικηγόρων 
(ΚΕΑΔ) 502,48 502,48 620 1122,48 ΔΠ

00.6053.02
Εργοδοτικές εισφορές υπέρ 
Ταμείου Νομικών. 6500 6500 700 7200 ΔΠ

00.6053.11
Εισφορές υπέρ ΕΦΚΑ για 
παροχές σε Είδος 6300 6300 400 6700 ΔΠ

00.6053.12
Εργοδοτικές εισφορές ΕΦΚΑ 
υπέρ λογαριασμού σε Χρήμα 380 380 170 550 ΔΠ

00.6432.05

Δαπάνες εκθέσεων στο 
εσωτερικό και το εξωτερικό 
(2024) 0 20000 -13612 6388 ΔΠ

00.6434.16

Δαπάνες απονομής βραβείου 
ποίησης 
πρωτοεμφανιζόμενου ποιητή 
"ΜΑΡΙΑ  ΠΟΛΥΔΟΥΡΗ'' (για 
το έτος 2024) 0 0 3000 3000 ΔΠ

10.6041.02

Τακτικές αποδοχές  
προγράμματος ΟΑΕΔ 55-67 
(περιλαμβάνονται βασικός 
μισθός, δώρα εορτών, γενικά 
και ειδικά τακτικά 
επιδόματα) 116600 116600 50000 166600 ΟΑΕΔ

10.6054.02
Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ 
Προγρ ΟΑΕΔ 55-67 25000 25000 31000 56000 ΟΑΕΔ

10.6054.06
ΕΡΓΟΔΟΤΙΚΕΣ ΕΙΣΦΟΡΕΣ 
ΙΔΟΧ- ΕΠΑΛ 12000 12000 2000 14000 ΔΠ

10.6266.02
Συντήρηση εφαρμογών 
λογισμικού 8000 8000 -5000 3000  

10.6422

Οδοιπορικά έξοδα και 
αποζημίωση μετακινούμενων 
υπαλλήλων 4500 4500 1500 6000  

15.6041.02

Τακτικές αποδοχές 
προγράμματος ΟΑΕΔ 55-67 
(περιλαμβάνονται βασικός 
μισθός, δώρα εορτών, γενικά 
και ειδικά τακτικά 
επιδόματα) 35000 35000 30000 65000 ΟΑΕΔ

15.6041.07 ΤΑΚΤΙΚΕΣ ΑΠΟΔΟΧΕΣ 8200 8200 2000 10200 ΔΠ
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ΜΑΘΗΤΕΙΑΣ ΙΔΟΧ ΕΠΑΛ

15.6054.02
Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ 
πρόγραμμα ΟΑΕΔ 55-67 9500 9500 14500 24000 ΟΑΕΔ

15.6054.07
Εργοδοτικές εισφορές 
Μαθητείας ΙΔΟΧ- ΕΠΑΛ 7000 7000 15000 22000 ΔΠ

15.6481.01
Δαπάνες σίτισης μαθητών 
Μουσικού Σχολείου 95000 95617,55 -2846,31 92771,24 ΔΠ

15.6661.01

Προμήθεια πετασμάτων 
(πάνελ πολυουρεθάνης ) της 
ΔΕ Καλαμάτας (2024) 0 20000 0 20000

ΑΛΛΑΓΗ 
ΤΙΤΛΟΥ

20.6041.02

Τακτικές αποδοχές πρόγρ. 
ΟΑΕΔ 55-
67(περιλαμβάνονται βασικός 
μισθός, δώρα εορτών, γενικά 
και ειδικά τακτικά 
επιδόματα) 60000 60000 30000 90000 ΟΑΕΔ

20.6054.02
Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ 
πρόγραμμα ΟΑΕΔ 55-67 18000 18000 20000 38000 ΟΑΕΔ

30.6022.01

Αποζημίωση υπερωριακής 
εργασίας και για εξαιρέσιμες 
ημέρες και νυκτερινές ώρες 
και λοιπές πρόσθετες 
αμοιβές 1000 1000 1500 2500 ΔΠ

30.6041.02
Τακτικές αποδοχές 
πρόγραμμα ΟΑΕΔ 55-67 141000 141000 27200 168200 ΟΑΕΔ

30.6041.05
Τακτικές αποδοχές λοιπού 
έκτακτου προσωπικού 40000 40000 10000 50000 ΔΠ

30.6052.06

Εργοδοτικές εισφορές υπέρ 
επικουρικής ασφάλισης 
μηχανικών 100 100 800 900 ΔΠ

30.6054.02
Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ 
πρόγραμμα ΟΑΕΔ 55-67 40000 40000 6400 46400 ΟΑΕΔ

30.6054.05

Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ 
λοιπού έκτακτου 
προσωπικού 10000 10000 15000 25000 ΔΠ

35.6041.02
Τακτικές αποδοχές 
προγράμματος ΟΑΕΔ 55-67 50000 50000 30000 80000 ΟΑΕΔ

35.6054.02
Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ 
προγράμματος ΟΑΕΔ 55-67 16000 16000 2000 18000 ΟΑΕΔ

35.6117.13
Δαπάνες για αδειοδότηση 
δημοτικών γεωτρήσεων 0 0 3800 3800 ΔΠ

35.6162.09
Περισυλλογή και φιλοξενία 
αδέσποτων χώρων (2024) 0 0 18600 18600 ΔΠ

35.6699.06
Προμήθεια ζωοτροφών  
(2024) 50000 69991,8 -8788 61203,8 ΔΠ

40.6054.05

Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ 
λοιπού έκτακτου 
προσωπικού 2000 2000 5000 7000 ΔΠ

50.6054.05

Εργοδοτικές εισφορές ΙΚΑ 
λοιπού έκτακτου 
προσωπικού 1000 1000 2000 3000 ΔΠ

70.01.7425.01

Εξοπλισμός και εργασίες  
Ηλεκτρονικής 
Διακυβέρνησης. 8000 8000 -5000 3000  

70.01.7425.02

Προμήθεια, εγκατάσταση, 
παραμετροποίηση και 
αναβάθμιση συστημάτων 
ηλεκτρονικής 
παρακολούθησης και 37200 37200 -20000 17200  
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καταγραφής χώρων

70.02.6162

Παροχή Υπηρεσίας για 
ναυαγοσωστική κάλυψη των 
πολυσύχναστων παραλιών Δ. 
Καλαμάτας 400000 400000 0 400000

ΑΛΛΑΓΗ 
ΠΗΓΗΣ 

ΧΡΗΜΑΤΟΔΟ
ΤΗΣΗΣ ΑΠΟ 

ΔΠ ΣΕ 
ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΗ

70.02.7134

Προμήθεια ηλεκτρονικών 
υπολογιστών, ηλεκτρονικών 
συστημάτων και λογισμικών 40000 16000 43000 59000  

70.02.7135.02
Προμήθεια εξοπλισμού 
δικτύων 12000 15000 -13000 2000  

70.02.7135.10
Λοιπός ηλεκτρονικός 
εξοπλισμός 12000 10000 -1500 8500  

9111 Αποθεματικό 69882,25 75701,93 133213,95 208915,88  

Η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται επί του θέματος, έχει αναλυτικά ως εξής:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εισηγήτρια Κουμάντου Πιπίνα.

Ευχαριστώ, κ. Πρόεδρε. 
Είναι ποσά που μας ζήτησαν οι διάφορες Διευθύνσεις, είναι πλήρως 

ισοσκελισμένα, και παρακαλώ για την έγκρισή τους.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχετε ερωτήσεις; Ο Τζαμουράνης.

Εγώ έχω 3 ερωτήσεις.
Πρώτον: διαβάζω ότι η ναυαγοσωστική κάλυψη ανέρχεται στο ποσόν, η 

επιχορήγηση εννοώ, 198.577 ευρώ. Αν θυμάμαι καλά το κόστος της ναυαγοσωστικής 
κάλυψης είναι 344 περίπου χιλιάδες. Το υπόλοιπο ποσό θα διατεθεί απ’ τον Δήμο ή 
περιμένουμε και δεύτερη δόση;

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Ναι… να απαντήσω; Ναι, θα διατεθεί απ’ τον Δήμο, με δημοτικούς πόρους.

Όλες τις ερωτήσεις κατέγραψε τες και απαντάς συνολικά.
Η μία ερώτηση είναι αυτή: από πού θα προκύψει το υπόλοιπο ποσό.

Το δεύτερο ερώτημα είναι: στη σειρά 17 της εισήγησης γράφει: Προμήθεια 
πετασμάτων πολυουρεθάνης με προϋπολογισμό 20 χιλιάδων.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Προμήθεια πετασμάτων  πολυουρεθάνης για τη Δημοτική Ενότητα Καλαμάτας.

Αυτό υποθέτω ότι είναι για τα σχολεία, αλλά βλέπω ότι εδώ λέει: ¨αλλαγή 
τίτλου¨ χωρίς να υπάρχει παρακάτω κάποια εγγραφή σχετική, δηλαδή αυτό 

άλλαξε τίτλο και έγινε πώς; Δεν φαίνεται πουθενά.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μόνο ο τίτλος άλλαξε. Ούτε το ποσό, ούτε…

Ήταν χωρίς ΔΕ Καλαμάτας… τέλος πάντων, αν τελειώσατε να σας απαντήσω 
και στα δύο, αν είναι τα δύο.

Στη σειρά 28 γράφει: Αδειοδότηση δημοτικών γεωτρήσεων με 3.800 και 
ρωτώ: είναι νέες γεωτρήσεις ή παλιές;

Δηλαδή έχουν λήξει οι άδειές τους;

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ:

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τελείωσέ το και ό,τι θες μετά θα απαντήσω εγώ. 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Ένα λεπτό, δεν το βλέπω αυτό, αδειοδότηση;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, είναι 3.800 Πιπίνα.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Στο 28.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Να το βρω.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Μήπως έχεις άλλο, Πιπίνα;

(Αλεξανδρόπουλος): Συγνώμη. Κυρία Αντιδήμαρχε, βλέπετε νομίζω την ορθή 
επανάληψη που έχουν προστεθεί και κάποιοι κωδικοί, γι’ αυτό έχει αλλάξει η 

σειρά. Ο κ. Τζαμουράνης έχει την αρχική εισήγηση.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Γιατί υπάρχει και καινούργια;

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Τώρα το πρωί το έστειλα, ναι. Που έχουν προστεθεί κάποιοι κωδικοί.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Τέλος πάντων.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Ωραία, για ρωτήστε με.

Καλά, εντάξει, δεν είναι αυτό το…, δηλαδή η καινούργια σε τι αναφέρεται, 
παιδιά, για πείτε μας;

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Από την Διεύθυνση Προγραμματισμού κάποιοι κωδικοί.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Το βρήκα, το βρήκα. 30, πάει 2 κάτω, ναι. Το βρήκα. 

Μισό λεπτό. Και μια τελευταία, μια τελευταία είναι: ήταν στη σειρά 29, 
τώρα δεν ξέρω πού είναι, περισυλλογή και φιλοξενία αδέσποτων ζώων, 

16.800.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 18.600.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 18.600. Και ήθελα να ακούσω τι γίνεται με το Δημοτικό Κυνοκομείο.

Να κάνω και εγώ τις δικές μου και απαντάτε παντού.
Λοιπόν, έχετε εδώ: δαπάνες εκθέσεων στο εσωτερικό και στο εξωτερικό, από 

20 χιλιάρικα το πάτε στα 6.300, δηλαδή μειώνεται περίπου 13-13.600.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Μπορείτε να προσδιορίσετε, κ. Χανδρινέ το…;

ΧΑΝΔΡΙΝΟΣ: Είναι στην 5η σελίδα.

Δεν έχει σημασία, Πιπίνα, είναι κωδικός ο οποίος αφαιρούμε χρήματα για να 
καλύψουμε τις άλλες ανάγκες. Αυτό.

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Όχι, εντάξει, για να το παρακολουθώ.

Ναι, εντάξει.
Επειδή, τέλος πάντων, λοιπόν, είμαι και μέλος της Τουριστικής Επιτροπής, 

είχαμε πει ότι κατά κοινή ομολογία όλα τα μέλη ότι ο προϋπολογισμός είναι χαμηλός της 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΧΑΝΔΡΙΝΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΧΑΝΔΡΙΝΟΣ: 
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Τουριστικής Επιτροπής και μας είχατε πει ότι εντάξει, καλύπτονται και δαπάνες και από τον 
Δήμο απευθείας περί τουρισμού. 
Αυτή η δαπάνη προφανώς ακουμπάει τουριστικά για εκθέσεις εσωτερικού και εξωτερικού και 
βλέπουμε εδώ ότι μειώνεται, σχεδόν εκμηδενίζεται, πάει στα 6 χιλιάρικα. Θα ’θελα ένα σχόλιο 
γι’ αυτό.
Και δεύτερον: σ’ αυτά, θέλω να προσθέσω σ’ αυτά που είπε ο κ. Τζαμουράνης τα 200 
περίπου χιλιάρικα που παίρνουμε απ’ το Υπουργείο, αυτά μόλις υπογράφτηκαν, εμείς όταν 
κάναμε τον διαγωνισμό είχαμε άποψη ότι θα μας δώσουνε τόσα λεφτά; Είναι κάπου κάποια 
στάνταρντ διαδικασία (;) ή θα το κάναμε, θα το κάναμε με ίδια κεφάλαια και τώρα θα τα 
πάρουμε από κει (;), θα τα συμψηφίσουμε; Αυτό.

Λοιπόν, να απαντήσω. Ας ξεκινήσουμε όπως τα έχω εδώ σημειώσει.
«Προμήθεια πετασμάτων (πάνελ πολυουρεθάνης) της Δ.Ε. Καλαμάτας 2024». 

Είναι απλώς αλλαγή τίτλου, ο προηγούμενος ήταν, θα σας πω αμέσως, αυτό είναι μια 
εισήγηση που μας έρχεται απ’ τη Διεύθυνση Πρόνοιας, το Τμήμα Προσχολικής Αγωγής, 
θέλουμε απλώς να αλλάξουμε τον τίτλο, ήταν «Προμήθεια πετασμάτων (πάνελ 
πολυουρεθάνης) 2024» χωρίς ειδικότερα, τώρα λέμε της Δημοτικής Ενότητας Καλαμάτας. 
Είναι το ίδιο το ποσό, απλώς αλλάζει η ονομασία.

ΦΑΒΑΣ: Προσδιορίζεται.

Ναι, προσδιορίζεται ότι είναι για τη Δημοτική Ενότητα Καλαμάτας.
«Δαπάνες για αδειοδότηση δημοτικών γεωτρήσεων» -έτσι;- αυτό είπατε και 

«Περισυλλογή - φιλοξενία αδεσπότων ζώων». Είναι η εισήγηση του Τμήματος Γεωτεχνικών -
ένα λεπτό να τη βρω, την έχω εδώ μπροστά μου- είναι: Διεύθυνση Γεωτεχνικών, Τμήμα 
Πάρκων, Αλσυλλίων και Παιδικών Χαρών. Είναι πλήρως ισοσκελισμένα, αφαιρούνται τα 2 
ποσά: «Δαπάνες εκθέσεων στο εσωτερικό – εξωτερικό» και «Προμήθεια ζωοτροφών», 13 
χιλιάδες περίπου και 8 χιλιάδες περίπου, και δημιουργούνται 2 νέοι κωδικοί: «Δαπάνες για 
αδειοδότηση δημοτικών γεωτρήσεων» 3.800 και «Περισυλλογή και φιλοξενία αδεσπότων 
ζώων» 18.600.
Τώρα, γιατί η Υπηρεσία, η δικιά μας Υπηρεσία δεν μπορεί να γνωρίζει γιατί έφτασε σ’ αυτή 
την πρόταση, μας αρκεί για μας ότι είναι ισοσκελισμένη, αν θέλετε να φωνάξουμε την κα 
Χιουρέα ή ο κ. Δήμαρχος… αα ωραία.
Τώρα, ναι, «Παροχή υπηρεσίας για ναυαγοσωστική κάλυψη». Ναι, η χρηματοδότηση είναι 
αυτή που είδατε: 198 χιλιάδες, τα υπόλοιπα θα καλυφθούν από δημοτικούς πόρους, γι’ αυτό 
και αναφέρεται αν το δείτε στο πλάι, στις παρατηρήσεις, αναφέρεται ότι πρόκειται για αλλαγή 
πηγής χρηματοδότησης από δημοτικούς πόρους σε επιχορήγηση, έτσι;

ΧΑΝΔΡΙΝΟΣ: Το γνωρίζετε αυτό; Είναι…(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται); 

Ναι, ναι. Τι άλλο είναι τώρα δεν θυμάμαι. Κύριε Χανδρινέ, θέλετε να μου 
θυμίσετε, ιδίως το τελευταίο που μου είπατε δεν το σημείωσα.

Για ποιο λόγο αφαιρέσαμε από τις 20 χιλιάδες που ήταν ο κωδικός, τις δαπάνες 
εκθέσεων εσωτερικού και εξωτικού…

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: Ναι, εε αυτό είναι εισήγηση…

Η απάντηση είναι ότι αυτά γίνονται για να μπορέσουμε να καλύψουμε ανάγκες 
και όταν χρειάζεται συμπληρώνεται πάλι ο κωδικός. Αυτά γίνονται καθ’ όλη τη 

διάρκεια του έτους.

Η Υπηρεσία, η Διεύθυνση Οικονομικών δεν το γνωρίζει αυτό, δέχεται 
ισοσκελισμένες εισηγήσεις, επί της ουσίας είναι ο κ. Δήμαρχος ή να 

φωνάξουμε την κα Χιουρέα να μας απαντήσει. 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΚΟΥΜΑΝΤΟΥ: 
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Δεν ξέρω αν είναι κάποια ερώτηση που δεν σημείωσα και δεν την απάντησα;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Γιώργος θα απαντήσει για το Κυνοκομείο, πού βρισκόμαστε αυτή τη στιγμή. 

Περίπου πριν 25 μέρες κατατέθηκε στην Υπηρεσία, την αρμόδια Υπηρεσία της 
Περιφερειακής Ενότητας Μεσσηνίας, της Κτηνιατρικής, το αίτημα για την 

αδειοδότηση, εφόσον ολοκληρώσαμε όλα τα δικαιολογητικά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)

Ναι. Λοιπόν, οπότε αναμένουμε την απάντηση από την αρμόδια Υπηρεσία, 
θεωρούμε ότι θα είναι θετική, για να προχωρήσουμε μετά στη δημοπρασία.

Η ερώτηση που δεν απαντήθηκε είναι οι γεωτρήσεις, αφορά τις υφιστάμενες 
γεωτρήσεις. Έχουμε την πληροφορία ότι θα υπάρξει ένα πρόγραμμα το οποίο 

θα ανοίξει και θα μπορέσουμε να εκσυγχρονίσουμε τις γεωτρήσεις μας όλες, με την 
προϋπόθεση ότι αυτές οι γεωτρήσεις είναι αδειοδοτημένες. Εκεί λοιπόν εγώ μόλις 
ενημερώθηκα και ζήτησα να μου ετοιμάσουν, να ξεκινήσουν να ετοιμάζουν τον φάκελο, 
ενημερώθηκα τότε ότι οι γεωτρήσεις όλες δεν είναι καμία αδειοδοτημένη, και έτσι ζήτησα να 
αδειοδοτηθούν.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Δεν ήταν αδειοδοτημένες οι γεωτρήσεις του Δήμου;

Όχι, καμία. Και έτσι λοιπόν μόλις ενημερώθηκα, ζήτησα κατευθείαν να ξεκινήσει 
η διαδικασία να αδειοδοτηθούν οι γεωτρήσεις.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Αυτό με εκπλήσσει πραγματικά.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έτσι είναι όμως, δυστυχώς τι να κάνουμε;

Με εκπλήσσει πραγματικά για τον εξής λόγο: διότι πριν από -δεν θυμάμαι 
πόσα- 10 χρόνια, όλοι οι πολίτες κληθήκαμε, όσοι είχαμε γεωτρήσεις, 

πηγάδια, κλπ., πρώτον να τα υποβάλουμε στην Υπηρεσία του Δήμου, να υποβάλουμε τα 
στοιχεία και να προβούμε όσοι δεν είχαν, τέλος πάντων, αδειοδοτήσεις, σε αδειοδοτήσεις. Και 
ο ίδιος ο Δήμος δεν προχώρησε στην νομιμοποίηση των δικών του γεωτρήσεων; Αυτό είναι… 
τι να πω;

Λοιπόν, πάντως η ουσία είναι αυτή: ότι για να μπορέσεις να διεκδικήσεις 
χρηματοδότηση, που αυτό είναι το ζητούμενο για εμάς, πρέπει να έχεις 

αδειοδοτημένες γεωτρήσεις. Εμείς διαπιστώσαμε… Μόλις μάθαμε ότι οι γεωτρήσεις δεν έχουν 
αδειοδοτηθεί, ζητήσαμε να γίνει η διαδικασία που προβλέπεται και γι’ αυτό προβλέφθηκε 
αυτός ο κωδικός. Έτσι δεν είναι, Κώστα; Το ξέρεις το θέμα αυτό; Αυτό είναι.
Λοιπόν, ωραία, πάμε, τοποθετήσεις.

Τι να πούμε; Δεν έχω να πω κάτι το ιδιαίτερο, εντάξει, την εισήγηση θετικά 
τη βλέπουμε, κυρίως στα έσοδα αφορά τη ναυαγοσωστική κάλυψη με την 

αποδοχή της χρηματοδότησης του Υπουργείου και φυσικά τη χρηματοδότηση για το 
πρόγραμμα των μακροχρόνια ανέργων.
Τώρα σε ό,τι αφορά τις εσωτερικές αλλαγές και τις προτάσεις κτλ., εντάξει, δεν θέλω να 
κάνω κάνα σχόλιο, το μόνο σχόλιο που είχα να κάνω: ότι περιμένουμε εναγωνίως το 
Κυνοκομείο. Με το θέμα του οικοπέδου και της θέσης οικοδόμησης έχει λήξει το ζήτημα;

ΦΑΒΑΣ: Ναι, ναι. Ναι, κ. Τζαμουράνη. Έχουν λήξει όλα.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Γιατί γι’ αυτό δεν αναφέρεστε.

ΦΑΒΑΣ: 

ΦΑΒΑΣ:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 
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Έχουμε πάει… μα για να μπορέσουμε να υποβάλλουμε την άδεια ίδρυσης έπρεπε να 
λύσουμε όλα τα ζητήματα που σχετίζονταν με την Αεροπορία, με τις άδειες και όλα 

τα λοιπά. Συγκεντρώθηκαν λοιπόν όλα τα απαραίτητα έγγραφα, με θετική εισήγηση…

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Ποιο είναι τελικά το οικόπεδο, για να το ξέρουμε και εμείς;

Αυτό το οποίο έχει κατατεθεί με το τοπογραφικό διάγραμμα όταν ήρθε και προς 
έγκριση προς το Δημοτικό Συμβούλιο.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Δηλαδή;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στον Δήμο Μεσσήνης.

ΦΑΒΑΣ: Στον Δήμο Μεσσήνης ανήκει.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η διαχείριση είναι στον Δήμο Μεσσήνης.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Το γνωρίζω.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και Επισπεύδων ο Δήμος Μεσσήνης.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Επειδή είχε προκύψει κάποιο θέμα με το οικόπεδο, γι’ αυτό…

Το θέμα που προέκυψε ήταν το να λάβουμε την έγκριση, την έγκριση τη 
λάβαμε. Απ’ την Πολεμική Αεροπορία. Και έτσι τη Μεγάλη Δευτέρα ο φάκελος 

ολοκληρωμένος εστάλη στη Διεύθυνση Κτηνιατρικής.

ΦΑΒΑΣ: Έτσι.

Τώρα, αν η Διεύθυνση Κτηνιατρικής θα δώσει την τελική έγκριση για να 
δημοπρατήσουμε το έργο είναι κάτι άλλο, θα το ξέρουμε τις επόμενες μέρες.

Αν ολοκλήρωσες, Βασίλη, θέλω και εγώ να προσθέσω κάτι.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Ναι.

Δεν ξέρω, ολοκληρώσατε;
Ήθελα να προσθέσω κάτι σ’ ό,τι αφορά τη ναυαγοσωστική κάλυψη. Τα 

χρήματα προφανώς που παίρνουμε ως Δήμος Καλαμάτας είναι πάρα πολύ λίγα και χρειάζεται 
να διαθέτουμε και 150 χιλιάδες περίπου από δημοτικούς πόρους. Βέβαια πέρυσι ήρθαν κάποια 
ακόμα, ελπίζουμε να έρθουν και φέτος.
Όμως τι διαφορετικό μπορείς να κάνεις; Η νομοθεσία αναφέρει αυτά ακριβώς τα δεδομένα. 
Πρέπει ανά συγκεκριμένη απόσταση να έχουμε ναυαγοσωστική κάλυψη. Θα μπορούσαμε 
βέβαια να ’χουμε επιλέξει το να μην βάλουμε-τοποθετήσουμε πύργους, το πρόστιμο 
προφανώς θα ’ναι πολύ μικρότερο από το Λιμεναρχείο σε σχέση με τα χρήματα που 
δαπανούμε, αλλά προφανώς κανείς δεν βάζει σε ζυγαριά την ανθρώπινη ζωή.
Και πρέπει να πούμε, και αυτό να το αναφέρουμε με ένταση, ότι πραγματικά βλέπουμε τα 
τελευταία χρόνια ότι δεν έχουμε προβλήματα στις παραλίες μας, η κάλυψη που υπάρχει είναι 
σημαντική και η δουλειά που γίνεται εκεί είναι πολύ κρίσιμη.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Αν μου επιτρέπεις, Δήμαρχε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, βεβαίως.

Επαναφέρω την πρόταση που είχα κάνει και στη συζήτηση για τη 

ΦΑΒΑΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 
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ναυαγοσωστική κάλυψη, να τη μελετήσετε καταρχήν, επειδή είναι πολύ ακριβή αυτή η 
παροχή και αυτό το έξοδο και για τον Δήμο μήπως μέσα σε μια προοπτική 5ετίας μπορέσουμε 
και αποσβέσουμε ένα μεγάλο κονδύλι, προμηθευόμενοι όλο τον πάγιο εξοπλισμό, και να 
δίνουμε μόνο την παροχή της υπηρεσίας.

ΦΑΒΑΣ: Δήμαρχε, μπορώ να πω κάτι σ’ αυτό;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Με δύο λόγια για να προχωρήσουμε.

Αυτό θα ήταν το ιδανικό, κ. Τζαμουράνη, όμως μην ξεχνάτε ότι οι Εγκύκλιοι από τα 
αρμόδια Υπουργεία βγαίνουν κάθε χρόνο για το πώς θα εφαρμόζεται η 

ναυαγοσωστική κάλυψη. Έτσι, δηλαδή, ενώ μπορεί να προμηθευτούμε για παράδειγμα 
βάρκες, μπορεί μετά από 1 χρόνο οι συγκεκριμένες να μην είναι σύμφωνα με τις 
προδιαγραφές τις οποίες ορίζει το Υπουργείο, παράδειγμα το ’φερα -έτσι;-, δεν υπάρχει 
συγκεκριμένα. Εντάξει; Άρα, κάπου εκεί έχουμε ένα ζήτημα το οποίο θα πρέπει να το 
εξετάσουμε.

Ναι, το συζητήσαμε και σήμερα το πρωί στη σύσκεψη που πραγματοποιήσαμε 
ως Δημοτική Αρχή, σήμερα το πρωί, είναι κάτι που και εμάς μας απασχολεί. 

Είχα αναφέρει την προηγούμενη φορά και το χαρακτηριστικό παράδειγμα με τα SEATRAC, 
πόσο μας στοιχίζει αυτά που έχουμε να μας τα συντηρούν τον χρόνο και πόσο στοιχίζει να 
μισθώνουμε άλλο SEATRAC που δεν έχουμε καμία ευθύνη απλώς και είναι και πολύ πιο 
σύγχρονο. Δυστυχώς υπάρχουν και αυτά.
Λοιπόν, τι ψηφίζετε;

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: ΛΕΥΚΟ.

Η Δημοτική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη 
της τα προαναφερόμενα, καθώς επίσης και τις διατάξεις των άρθρων 63, 72, 73, 74Α και 75 
του Ν. 3852/2010, όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν, καθώς και τη δήλωση ΛΕΥΚΗΣ 
ψήφου από τους κ.κ. Τζαμουράνη και Χανδρινό, 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α

Εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο Καλαμάτας την αναμόρφωση του δημοτικού 
προϋπολογισμού, οικον. έτους 2024, 
σύμφωνα με τα προτεινόμενα στην υπ’ αριθμ. πρωτ. 43068/10-5-2024 εισήγηση 
του Τμήματος Λογιστηρίου & Μισθοδοσίας της Διεύθυνσης Οικονομικών του 
Δήμου Καλαμάτας και στη ορθή επανάληψή της με αριθμ. πρωτ. 43124/10-5-
2024, που αναλυτικά καταχωρούνται στο ιστορικό της απόφασης αυτής.

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού, το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί :

Η ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Βασιλόπουλος Αθανάσιος 1. Καραγιάννης Ανδρέας

2. Κουμάντου Παναγιώτα (Πιπίνα)

ΦΑΒΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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3. Μαρινάκης Σαράντος

4. Σκοπετέας Αναστάσιος

5. Τζαμουράνης Βασίλειος

6. Φάβας Γεώργιος

7. Χανδρινός Σπυρίδων

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ Π. ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ
(ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ)
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